

Załącznik nr 1 – wzór oświadczenia o dochodach

.....
Imię i nazwisko

.....
Adres zamieszkania

.....
Komórka organizacyjna

**Dyrekcja
SP ZOZ Wojewódzkiego Szpitala
Zespolonego im. J. Śniadeckiego
w Białymstoku**

Proszę o udzielenie mi pomocy finansowej z okazji świąt.

**OŚWIADCZENIE
osoby uprawnionej do świadczeń socjalnych
o średnim miesięcznym dochodzie brutto na 1 osobę za okres**

Oświadczam, że średni miesięczny dochód brutto wszystkich członków rodziny za okres....., po przeliczeniu na jedną osobę wynosi:

Oświadczam, że gospodarstwo domowe liczy osób.

Jednocześnie zobowiązuję się do udokumentowania na wniosek Komisji wykazanych w oświadczeniu dochodów.

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. a Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz.U.UE.L.2016.119.1) wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych w zakresie niezbędnym do przyznania świadczeń socjalnych z ZFŚS.

Jednocześnie oświadczam, że zapoznałem się / zapoznałam się z § 11 Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych SP ZOZ Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego im. J. Śniadeckiego w Białymstoku tj. Klauzuli informacyjnej Ochrona danych osobowych osób uprawnionych do korzystania z ZFŚS

.....
Podpis osoby uprawnionej do świadczeń socjalnych

VERTE!

Pouczenie

1. Podstawą do ustalenia dochodu jest średni miesięczny przychód brutto z roku poprzedzającego złożenie wniosku.
1. Średni miesięczny przychód na osobę oblicza się dzieląc sumę miesięcznych przychodów członków rodziny przez 12, a następnie przez sumę członków rodziny uprawnionego.
2. Osoba składająca oświadczenie ma obowiązek ująć w oświadczeniu pełną wysokość przychodów uzyskiwanych przez wszystkich członków rodziny.
3. Za rodzinę uprawnionego uważa się wszystkie osoby wspólnie z nim zamieszkujące i gospodarujące – małżonka, partnera, rodziców, rodzeństwo, dzieci własne, dzieci małżonka, dzieci przysposobione, dzieci przyjęte na wychowanie i utrzymanie przed osiągnięciem pełnoletniości, wnuki, dzieci przyjęte na wychowanie i utrzymanie w ramach rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka, a także inne osoby spokrewnione lub niespokrewnione, pozostające w faktycznym związku.
4. Za dochód uważa się sumę miesięcznych przychodów (z roku poprzedniego) wszystkich członków rodziny, bez względu na tytuł i źródło ich uzyskania, w tym świadczenia uzyskiwane z Programu Rodzina 500+, oraz kwotę alimentów uzyskiwanych od innych osób niezamieszkujących i niegospodarujących wspólnie z uprawnionym, pomniejszoną o kwotę alimentów świadczonych na rzecz innych osób niezamieszkujących i niegospodarujących wspólnie z uprawnionym.
5. W przypadku dochodu z tytułu działalności gospodarczej przyjmuje się zasadę określenia wysokości dochodu nie niższego niż wysokość dochodu zadeklarowanego do podstawy wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne, tj. 60% przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto w gospodarce narodowej w poprzednim kwartale, ogłaszanego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” przez Prezesa Głównego Urząd Statystyczny, stanowiącego minimalną podstawę wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne. W przypadku rozpoczynania działalności i opłacania składek na ubezpieczenie społeczne na preferencyjnych zasadach w okresie 24 miesięcy, przyjmuje się zasadę określenia dochodu nie niższego niż 30% minimalnego wynagrodzenia za pracę.
6. W przypadku dochodu uzyskiwanego z gospodarstwa rolnego przyjmuje się, że z 1 ha przeliczeniowego uzyskuje się dochód miesięczny w wys. 1/12 dochodu ogłaszanego corocznie w drodze obwieszczenia, przez Prezesa GUS (<http://www.stat.gov.pl>) na podstawie art. 18 ustawy o podatku rolnym.
7. W przypadku dochodu utraconego lub uzyskanego w bieżącym roku, osoba składająca oświadczenie może wskazać dochód z ostatnich trzech miesięcy.